
Zápis č. 5
z jednání Zastupitelstva obce Pchery

konaného dne 27.05.2021 od 18:00 hodin

Bod l) Zahájení

Zasedání Zastupitelstva obce Pchery bylo zahájeno v 18:00 hodin starostkou obce
Ing. Kateřinou Mahovskou. Starostka obce konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno
podle zákona č. 128/2000 Sb. Dále uvedla, že je přítomno 9 členů zastupitelstva z celkového
počtu všech devíti členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je usnášení schopné.

Vzhledem k tomu, že má starostka obce nařízenu karanténu, pověřila vedením
zasedání pana Mgr. Svatopluka Škuta. Jednání zastupitelstva se starostka účastnila online.

Předsedající konstatoval, že usnesení z minulého zasedání bylo splněno.

Audiozáznam je pořizován paní Be. Terezou Řachovou a je k dispozici na Obecním
úřadě ve Pcherách.

Bod 2) Návrh na schválení zapisovatele a ověřovatele zápisu

Předsedající navrhl zvoleni zapisovatele a ověřovatelů zápisu. Jako zapisovatelka byla
navrhnuta paní Ing. Gabriela Votavová, ověřovateli Ing. Kateřina Mahovská a pan Jan
Jerman. K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje zapisovatelem Ing. Gabrielu Votavovou a
ověřovateli zápisu Ing. Kateřinu Mahovskou a Jana Jermana.

Pro - 8
Proti - O
Zdrželi se - O
Usnesení Č. 1 bylo schváleno.

Bod 3) Návrh na schválení programu

Předseda!jící obce seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou
členům zastupitelstva a v souladu s informací řádně zveřejněnou na úřední desce od
20.05.2021. Předsedající navrhl doplnění programu o body ,,Složení slibu" a ,,Dohoda o
provedení práce uzavřená se zastupitelem obce", protože je vzhledení k rezignaci pana
místostarosty Be. Martina Nováka, v OZ nový člen zastupitelstva - pan Zdeněk Hrubý, který
v současné době vykonává práci na hřbitově ve Pcherách. Dále se oproti uveřejněnému
programu odebírá bod č. 7 - odvolání místostarosty a mění se pořadí bodů č. 13 a č. 14.
Předsedající nechal přítomné zastupitele schválit program zasedání zastupitelstva.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje následující program zasedání:
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PROGRAM:

l) Zahájení
2) Návrh na schválení zapisovatele a ověřovatele zápisu
3) Návrh na schválení programu
4) Zpráva starostky a místostarostů
5) Složení slibu
6) Dohoda o provedení práce uzavřená se zastupitelem obce
7) Zadávací dokumentace k velkému cenovému marketingu k žádostem o dotace

v rámci Programu rozvoje venkova
8) výběrová komise k velkému cenovému marketingu k žádostem o dotace v rámci

Programu rozvoje venkova
9) Odvolání místostarosty
10) Jmenování místostarosty
11) Jmenování místostarosty
12) Odvolání předsedy kontrolního výboru
13) Odvolání Členů kontrolního výboru
14) Odvolání předsedy finančního výboru
15) Odvolání členů finančního výboru
16) Jmenování předsedy kontrolního výboru
17) Jmenování členů kontrolního výboru
18) Jmenování předsedy finančního výboru
19)Jmenování členů finančního výboru
20) Diskuze
21) Závěr

Pro - 8
Proti - O
Zdrželi se - O
Usnesení č. 2 bylo schváleno.

Bod 4) Zpráva starostky a místostarostů

Starostka: Přivítala přítomné a oniluvila se, že neniůže být vzhledem ke karanténě osobně
přítomna. Sdělila přítomným, že termín zastupitelstva nebylo možné odložit kvůli nutnosti
schválit zadávací dokumentaci k velkému cenovému marketingu k žádostem o dotace v rámci
Programu rozvoje venkova. Starostka oznán]ila, že více se již nebude ke vzniklé situaci
vyjadřovat a že vše sdělila zastupitelůni v jejím prohlášení. Od uskupení Pchery JINAK přišel
návrh, že nám odvolají oba místostarosty a budou zvoleni noví místostarostové z tohoto
uskupení. Na toto reaguji tak, že pokud bude odvolán pan Marek Beznoska, pak i já se vzdám
mandátu - starostky obce. Zdravím vás na dálku a předávám slovo panu Markovi Beznoskovi.

Marek Beznoska: Já bych vás chtěl seznámit s tím, co se v obci současně děje. Někteří jste se
jistě všimli, že jsme zakoupili nového pomocníka naší techniky, je to nakladač AVANT.
Někdo z vás již niohl vidět práci, co se týkala úklidu hlavní silnice, bagrování. Učíme se
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s tíni. V dohledné době nám budou dodány ještě nějaké doplňky - valníček, sklápěč. Urychlí
náni to velníi práci. Na koniponenty je půjčovna v Berouně, stačí tani zavolat a půjčit si další
doplňky, které budou potřeba. Pokud byste niěl někdo zájem, niůžete se přijít podívat na
obecní úřad nebo se podívejte na youtube. Dále jsnie nakoupili žehličku na záníkovou dlažbu,
kterou polľžíváme na zámkovou dlažbu a opravu ulic. Dále jsme koupili novou motorovou
pilu za tu odcizenou z dílny. Chci poděkovat panu který nám udělal nové
bezpečnostní dveře do dílny, které byly doporučeny pojišt'ovnou. Za to vloupání jsme dostali
od pojišt'ovny cca. 19 000,- KČ, pila stála 12 000,- KČ. V poslední době se n]i množí dotazy
k tomu, co dělají naši zaniěstnanci, proč nesekají trávu. Chápu, že jejím hlavníni úkolem je
úklid obce - sekání trávy. Všichni víte, jak to vypadalo s trávou, když prší, roste tráva a ta
nejde sekat, když prší. Mánie pro ně jinou práci. Ted' aktuálně předělávají ordinaci pana
zubaře. Dále došlo i k opravě kanceláře na úřadě. V kanceláři byla plíseň, niokré zdi. Nyní je
kancelář plně opravena, vymalována, je zde nový nábytek a je položena nová dlažba. Naši
zaniěstnanci dělají i práci vně úřadu - např. když je potřeba nějaká oprava ve škole, školce,
nějaká havárka - nejde voda, elektřina. Takže i když kluci nejsou v obci vidět, dělají. já jsem
si to s nimi několikrát zkusil a není to lehké. Děkuji jim za práci. Chci také poděkovat
zastupitelům a osadníniu výboru na Theodoru, že uspořádali brigádu a udělalo se hodně práce.
Já bych byl rád, aby se toto uskutečnilo i tady u nás dole ve Pcherách, ale to si n:iyslím, že
ještě chvíli potrvá, než se všichni dohodneme. Chci dále poděkovat za úklid cesty směrení na
horku, odvezli jsme 5 t odpadků. Chci poděkovat všem, co si sekají trávu u svých nemovitostí
sami, a chci poděkovat místním firn]ánľ, které náni také se sekáním poniáhají. Nyní chci
navázat na to, co se má dnes dít. Chápu, že tato situace vzešla z toho, že uskupení Pchery
JINAK získalo opět pět hlasů, a tím většinu. Všichni víte, kde pracuji, a tak vím. jak to
v politice chodí. Tak, jak to chodí ve vysoké politice, to na obec nepatří. Prostě kdo má více
hlasů, tak si může diktovat. Já si niyslím, že hodně z vás mě zná. Do dnešního dne jsem se
nesetkal s nikým, kdo by mi něco, co se týče níé práce pro obec, vytknut. Bylo mi sděleno, že
je to politické rozhodnutí. Já jsem zvažoval, zda zůstat nebo nezůstat. Mám vnitřní povinnost
k lidem, kteří mě volili, takže jsem se rozhodl, že do toho půjdu a uvidínie, jak to dopadne.
V poslední době jsem byl konfrontován, nebudlľ říkat kým, za to, že dělám venku práce jako
místostarosta. Myslím, že je to n]oje věc a neniusím to nikoniu zdůvodňovat. Dělám to ze
svého přesvědčení a ne, abych se zviditelnil. Tak to cítim. Dále mi bylo sděleno, že i když
budu odvolán z funkce místostarosty, tak mohu práce v obci vykonávat dále, jako
zaniěstnanec placený z rozpočtu obce. Dobře, ta práce mě baví, ale nedovedu si představit, jak
např. při jednání s Policií se budu prezentovat jako zaměstnanec obce. Děkuji, nechci. Myslím
si, že ještě mánie starostku obce, která o těchto věcech rozhoduje, a nevím, z jakého důvodu
mi to bylo nabízeno uskupeníni Pchery JINAK. Na závěr bych chtěl říci, že ani já, ani paní
starostka, jsme nikdy neudělali nic, co by poškozovalo dobré jníéno obec a vždy jsme hájili
zájmy obce. Snažili jsme se vést tuto obec tak, aby se nám tu žilo lépe. Proto patří mé velké
poděkování paní starostce a patří i vám, kteří jste nás dnes přišli podpořit a i těni, kteří nás
podpořili na sociálních a veřejných sítích, zprávanii a soukroniou korespondenci. Pokud budu
dnes odvolán, přeji mému nástupci i váňj, vše dobré. Děkuji.

předal předsedajícíniu petici za neodvolání místostarosty Marka Beznosky. Za
pouhé tři dny bylo získáno 305 podpisů občanů Pcher. Dále sdělil panu Miškovi, že mu
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děkuje za to, že ho přijal na obec, že ho práce baví, ale že s tímto nesouhlasí. Marcel Miška:
To je v pořádku, jsem rád, že na obci pořád jsi. Není v toní nic osobního.

Bod 5) Složení slibu

,,slibuji věrnost České republice. slibuji na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu
vykonávat svědomitě, v zájmu obce Pchery a jejích občanů a řídit se Ústavou a zákony České
republiky"

Zdeněk Hrubý: ,,slibuji."

Od této chvíle hlasuje o usneseních 9 zastupitelů.

Bod 6) Dohoda o provedení práce uzavřená se zastupitelem obce

Předsedající: Jedná se o dohodu práce, která .je uzavřena se zastupitelem obce panem
Zdeňkem Hrubým, který pracuje na hřibově.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje uzavřenou dohodu o provedení práce ze dne
01.04.2021 s panem Zdeňkem Hrubým.

Pro - 9
Proti - O
Zdrželi se - O
Usnesení Č. 3 bylo schváleno.

Bod 7) Zadávací dokumentace k velkému cenovému marketingu k žádostem o dotace
v rámci Programu rozvoje venkova

Mezi zastupiteli proběhla písemná komunikace, byli jste s obsahem seznámeni. Jedná se o
dotaci na úpravu parku a na opravu sociálního zařízení v základní škole.

Michal Pulchart: velký cenový marketing zákon o zadávání veřejných zakázek nezná a zákon
o zadávání veřejných zakázek je nadřazen sniěrnici, nařízení. Proto budu hlasovat tak, jak
budu hlasovat. Jen pro upřesnění. Proběhla k tomu nějaká písemná komunikace. Dávám
přednost klasickému zadávacímu řízení podle zákona o zadávání veřejných zakázek.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje zadávací dokumentaci k velkému cenovému
marketingu k žádostem o dotace v rámci Programu rozvoje venkova.

Pro - 5
Proti - O
Zdrželi se - 4 (Miška, Mařík, Pulchart, Holeš)
Usnesení č. 4 bylo schváleno.

4



Bod 8) výběrová komise k velkému cenovému marketingu k Žádostem o dotace v rámci
Programu rozvoje venkova

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje výběrovou komisi k velkému cenovému
marketingu k Žádostem o dotace v rámci Programu rozvoje venkova v tomto složení:
předseda Ing. Kateřina Mahovská, Členové Michal Holeš a Be. Michal Pulchart.

Pro - 9
Proti - O
Zdrželi se - O
Usnesení č. 5 bylo schváleno.

Marcel Miška: Já vám teď' přečtu prohlášení za Pchery JINAK, které jsme podepsali dne
18.05.2021.

Vážení Pcheráci,
to nejhorší, co se niůže v koníunální politice stát, je řešení problému v ovzduší sporu a
konfliktů dvou stran. Všichni víte, že po odstoupení paní j z pozice zastupitele obce,
odstoupil také pan Vohradský. V zastupitelstvu za Pchery JINAK je nahradili pan Holeš, pan
Jerman a zastupitelé za Pchery JINAK získali opět většinu v zastupitelstvu obce. Všichni víte,
co se nám stalo, když jsme o tuto většinu přišli. Byl odvolán starosta pan Miška a ,,Nezávislí"
nám nedali k dispozici ani jednoho niístostarostu. Vín]e, že to bylo dle zákona, ale bylo to
neetické a nemorální. Dnes tedy n:iáme niožnost jim ,,to vrátit". Po dlouhé diskuzi mezi
zastupiteli Pcheiy JINAK jsme se shodli, že by nebylo úplně správné zachovat se stejným
způsobem. Na příštím zastupitelstvu odvolánie oba místostarosty a očekáváme, že současná
starostka bude s těmito novými místostarosty spolupracovat ku prospěchu celé obce.
Vážení Pcheráci, kdybychom neudělali nic, tak nám to naši voliči právem nikdy neodpustí,
ztratili bychoni jimi vloženou důvěru. Kdybychom udělali kompletní výníěnu ve vedeni obce,
tak by to niohlo být vnímáno jako msta, což neodporuje našemu vnímání etiky a mohlo by to
část některých důležitých a rozpracovaných záležitostí zpomalit.
Věříme, že do konce volebního období nás nečekají už žádné velké kotrmelce a společně obec
předáme nově zvoleným zastupitelům v roce 2022. Protože ,,Nezávislí" se stávají opět
opozicí, vzájemně vyměníme předsedu a členy kontrolního výboru a finančního výboru, ctíme
obvyklou nepsanou zásadu a zvyklost, že opozice má předsedu kontrolního výboru.

Ve Pcherách dne 18.05.202 ] Be. Marcel Miška, Be. Michal Pulchart, Karel Mařík, Michal
Holeš, Jan Jerman.

Od té doby se stala ještě jedna věc. My .jsnie to samozřejmě mohli udělat tak, jak to bylo
uděláno minule a oznámit to až tady. My to udělali týden předem. Paní starostka na to vydala
své prohlášení, ve kterén:i na jednu stranu říká, že je fajn, že jsnie jí nechali být starostkou, ale
postavila to tak, že si nedovede spolupráci s našiníi místostarosty představit a že nám navrhuje
pouze jednoho níístostarostu a chce si ponechat Marka Beznosku. Na základě této informace
se Jan Jeman rozhodl, že to, co podepsal 18.05.202 l, dále nepodporuje. Takže vám říkání, jak
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to hlasování dopadne. Ještě jsme nehlasovali, ale s největší pravděpodobností budeme mít jen
jednoho místostarostu a pan Beznoska zůstane ve funkci.

Bod 9) Odvolání místostarosty

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce Pchery odvolává Marka Beznosku z funkce neuvolněného
místostarosty.

Pro - 4 (Miška, Holeš, Mařík, Pulchart)
Proti - 5 (Mahovská, Škuta, Beznoska, Jerman, Hrubý)
Zdrželi se - O
Usnesení č. 6 nebylo schváleno.

Bod 10) Jmenování místostarosty

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce Pchery jménuje do funkce prvního neuvolněného místostarosty Be.
Michala Pulcharta.
Pro - 7 (Miška, Holeš, Jerman, Pulchart, Mařík, Škuta, Mahovská)
Proti - 2 (Beznoska, Hrubý)
Zdrželi se - O
Usnesení č. 7 bylo schváleno.

Bod 11) Jmenování místostarosty

Bod zrušen

Bod 12) Odvolání předsedy kontrolního výboru

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce Pchery odvolává z funkce předsedy kontrolního výboru Bc. Marcela
MiŠku.

Pro - 9
Proti - O
Zdrželi se - O
Usnesení č. 8 bylo schváleno.

Bod 13) Odvolání členů kontrolního výboru

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce Pchery odvolává Členy kontrolního výboru Jindru Choutkovou a
Hanu Pelikánovou.

6



Pro - 9
Proti - O
Zdrželi se - O
Usnesení č. 9 bylo schváleno.

Bod 14) Odvolání předsedy finančního výboru

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo odvolává z funkce předsedy finančního výboru Mgr. Svatopluka Škutu.

Pro - 8
Proti - O
ZdrŽeli se - l (Škuta)
Usnesení č. 10 bylo schváleno.

Bod 15) Odvolání Členů finančního výboru

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo odvolává z funkce členy finančního výboru Radku Kroupovou a Jiřího
Zourka.

Pro - 9
Proti - O
Zdrželi se - O
Usnesení č. 11 bylo schváleno.

Bod 16) .Jmenování předsedy kontrolního výboru

Předsedqjící: Pan Miška nám nabídl výměnu těch dvou výborů, nepochopil jsem proč. Miška:
Četl jsem to v prohlášení, n]áte tu nienšinu, když .jsme to dneska v jednom bodě nedokázali,
že jo. Je to takové nepsané pravidlo. Předsedqjící: Zajímavé, že ten finanční výbor je .jediné,
co zůstalo od začátku. Já jsem se rozhodl, že nebudu členem toho kontrolního výboru, takže
máte někoho .jiného? Miška: Nemáme. Předseda musí být zastupitel, u těch ostatních to není
nutné. Starostka nabídla funkci panu Jermanovi a Holešovi, aby se mohli lépe zapojit do dění
v obci. Miška: Chtěli jsnie to vyměnit. Občanka: K čemu to .je? Je to jen škatulata hýbejte se.
Předsedqjící: Pře.jdeme nyní bod 16 a 17 a vrátíme se k nini nakonec.

Hlasování o bodech 16 a 17 proběhlo v průběhu bodu 19) Diskuze.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce Pchery jmenuje do funkce předsedy kontrolního výboru Zdeňka
Hrubého.
Pro - 8
Proti - O
Zdrželi se - l (Mahovská)
Usnesení č. 14 bylo schváleno.
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Bod 17) Jmenování členů kontrolního výboru

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce Pchery jmenuje do funkce členů kontrolního výboru Lindu
Cinibulkovou a Davida Suldovského.

Pro - 8
Proti - O
Zdrželi se - l (Mahovská)
Usnesení Č. 15 bylo schváleno.

Bod 18) Jmenování předsedy finančního výboru

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce Pchery jmenuje do funkce předsedy finančního výboru Be. Marcela
MiŠku.

Pro - 9
Proti - O
Zdrželi se - O
Usnesení Č. 12 bylo schváleno.

Bod 19) Jmenování členů finančního výboru

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce Pchery jmenuje do funkce členů finančního výboru Jindru
Choutkovou a Hanu Pelikánovou.

Pro - 9
Proti - O
Zdrželi se - O
Usnesení č. 13 bylo schváleno.

Bod 20) Diskuse

Michal Pulchart: Já nemáni nic připraveného, budu jen reagovat na prohlášení Marka
Beznosky. Jak hlasování dopadlo, jste viděli. já nic osobního proti Markovi nemám.
Vycházíme z výsledků voleb, kde jsme dostali podporu od občanů, ve výsledku 5:4. Chtěli
jsme to, že opozice bude ve vedení také zapojená, což se stalo. Starostou byl zvolen pan
Miška a místostarostou pan Beznoska a paní Mahovská. Pak po nějakých událostech přišel
zvrat, kdy jsme byli půl roku v rozpočtovém provizoriu, tzn., že pro tu obec nebylo moc toho,
co by se dalo udělat. Všechny platby a hospodaření obce jsme dokládali kontrolnímu orgánu.
Po dvou měsících, kdy skončilo rozpočtové provizorium, došlo k této změně. Ze stran
Nezávislých vzešla starostka a dva místostarostové. Odstoupila za Pchery JINAK L

a nastoupil náhradník z kandidátky a v tomto jsme získali opět většinovou část
zastupitelstva. Jsem proti, bojovat stejnými zbraněmi a otočit to celé. Ale ne. Říkal jsem,
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starostku ponecháme, nějakým způsobem funguje. (Zvedla se nevole přítomných občanů nad
slovem nějakým, vzhledem k toniu, že starostka pracuje výborně). Starostce jsme to dali vědět
týden předem a nevystřelili jsnie to tady jako blesk z čistého nebe, jak to tady přišlo minule.
To je vše, co k toniu mohu říct. Marka si vážíni, není to o té činnosti, ale o rozložení na těch
vahách. Jseni rád, že činnost pro tu obec vykonává a mohl ji dělat i jako zastupitel nebo na
dohodu, jako niá teď' pan Hrubý.

Občanka: Vím, že nič všichni znáte, jsem stále členkou Pcheiy JINAK a působíni u
Pcherských man:iinek. Pokusín] se zde promluvit bez emocí, pokud se ňji to nepodaří,
omlouvám se. Já vini, že jste zastupitelé za uskupení Pchery JINAK, jsem ráda, že jste Marka
neodvolali a tedy zůstává i paní starostka, které si nioc vážím. Marcel mě nezve na schůzky za
uskupení Pchery JINAK, protože jsem položila mandát zastupitele, ale já jsem pořád členem
tohoto uskupení a na ty schůzky nejsem zvána, a to přesto, že jsou tani zváni i jiní lidé. Je to
třeba můj manžel nebo paní Jindra Choutková. Já proti nin] pochopitelně nic nemám.
Několikrát jsem se dotazovala, proč nejsem zvána, Marcel mi řekl, že jsem se nechtěla
účastnit tohoto setkávání, že niě to nervuje. Ano, nervuje mě to, co není fér. Já vás žádám, že
pokud tu bude vládnout s pěti hlasy za uskupení Pchery JINAK, tak abychoni my, ostatní
členové byli inforniováni. Hrozně si cením Jana Jermana za to, jak se dneska zachoval. Co se
týká tebe, Michale, já věřím, že máš na to být velmi dobiý místostarosta a blldeš
spolupracovat s paní starostkou a panem místostarostou. Možná jsem naivní, ale já ti stále
věřím, že jsi charakterní chlap. Marcell, nejsme strana, byli .jsme parta kamarádů, která do
toho šla, aby tahle obec nějak vypadala. Marcell, jak si uvedl v prohlášení, že nebylo fér, jak
tě odvolali a že máte možnost jim to vrátit, tak ač to bylo možná níyšleno nadneseně, tak já
z toho cítim jen to, že jde jen o pomstu, ego, a to do naší obce nepatří. Jsme obec, kde je
potřeba makat a ne politikařit. Nevím, proč došlo k výměně finančního a kontrolního výboru,
jen tuším, že finanční výbor je zajíniavější, nebot' tam jde o ty finance. Kdybyste odvolali
Marka, odešla by i paní starostka, musela bych z uskupení Pchery JINAK odejít, protože bych
si nemohla vážit osob, se kterými jsem do toho šla. Chci vám poděkovat za to, jak to dopadlo.
Možná můžete říci, že nejsem zastupitel, nevidíni do toho, ale monitoruji to. Když jsme na
rozvojové komisi vedli debatu, takový nástin ohledně úzeniního plánu, pak jsme se zúčastnili
porady se zastupiteli, někteří tam nedorazili. Já jsem tam neslyšela jediný spor, konflikt, ptali
jste se na konstruktivní věci, načež já čtu v prohlášení od tebe, že ve sporech se nedá
pracovat, nezlob se. ale najednou se to začalo vařit. Prosíni vás, fungujte tak, že nepůjde o
žádné ego, já a pomstu, ale půjde o to, jak tu obec vést tak, aby bylo vše v pořádku. Marcel
Miška: Já rozuniím toniu, co si řekla, ale mezi náníi je rozdíl ten, že děláš ten svůj kroužek,
Pcherské maminky, byla jsi zastupitelkou, ale nebyla si politikem. Já se politikem cítím a
myslete si o tom, kdo chce, co chce. Vy na to tady ještě nejste zvykli. A protože jsem
politikem, tak jsem toto v našem uskupeni navrhl. To je tedy rozdíl mezi námi a neznamená
to, že nebudeme spolupracovat. Upozorňujeme na chyby, které tu byly, viz. to zastupitelstvo,
kde jsem upozornil na to, že se nen)ěří stejnýni metrení. Byl to problém. Když si to vyříkáme
a nebude se nic zatajovat, tak není problém to dotáhnout v klidu do konce volebního období.
já jsem si to s paní starostkou vyříkal, ona niě pochopila, aspoň doufám. Rozumíš mi?
Občanka: Proč. když chci být zastupitel, musím být politikeni a nen)ohu být občanem,
kterému záleží na tom, jak to funguje. Jestli chceš dělat politiku, tak to běž dělat do vysoké
politiky. Marcel Miška: Politika = správa niěsta. Občanka: Nejvyšší počet hlasů za uskupení
Pchery JINAK jsem získala ve volbách já. A to, že ses stal lídrem, to tady nebudu radši vůbec
komentovat. Miška: Máš pravdu, dostala si nejvíc hlasů, já jsem byl druhý s největším
počtem hlasů. A potom, je to takové nepochopení toho. My jsníe do těch našich dokunientů
psali, pokud se rozhodnete nás volit, dejte nám prosíni celou kandidátku, má to devět hlasů.
To, že jsem preferenční hlasy, je částečné nepochopení volebního systému, protože pokud ty
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lidi si nevybrali mezi dvěma, tak těch hlasů dali sedm. A ne tři, pět. My dva si spolu můžeme
kdykoli popovídat a vysvětlit si to. Občanka: Já se bavíni o aktuální situaci a přístupu. Také
se mi nelíbí, to, co slyším od ostatních zastupitelů z téhle party, to, co mi říkají mezi čtyřma
očima, že mají obavy z toho, že tvůj přístup k jejich rozhodnutí bude velmi bouřlivý a
nesouhlasný, tak radši zvednou ruku. Tak o čem to je, to je ta politika, a to je pro mě to
špatný. Miška: Nelze to říkat před publikem, které mi skáče do řeči, ale kdykoli se o tom
mohu s tebou pobavit. Děkuji.

Občanka: Položila dotaz ohledně složení zastupitelstva, proč nebylo možné počkat
v původním složení do dalších voleb. Jedná se o pár měsíců. Místostarosta Pulchart: již jsem
to tady říkal, jedná se o rok a čtvrt, ne o pár měsíců.

Občan: Položil dotaz panu Jermanovi. Proč podepisoval prohlášení, když teď' hlasoval proti
odvolání pana Beznosky, mohl to říci dřív, že bude proti. Jerman: V době, kdy podepsal
prohlášení, nevěděl, že s odchodem pana Beznosky by odešla i paní Mahovská, a to nechce.
Proto hlasoval proti odvolání pana Marka Beznoska.

Občan: Dotázal se, proč musínie mít dva místostarosty. Marek by na to stačil sám, protože
dělal více práce než Martin. Marek tu práci stíhá sám. Práci místostarostů dělá, co si myslím,
starostka, Marek se stará o obec venku. Mohl by být jen jeden místostarosta a odměna
druhého starosty by mohla být vražena do obce. Práce pro dva lidi tam není. Michal Pulchart:
Tento návrh slyšíni poprvé, my ctíníe to, že se peníze do obce vrací, proto jsme se vzdali
odměn zhruba ve výši 7 000,- KČ niěsíčně za práci pro obec. S paní starostkou jsme se shodli,
že jí budu pomáhat s administrativou. Občan: Vy se budete pouze podepisovat pod to, co
udělá paní starostka s Markem, je to pro vás pouze dobrý nástroj pro zviditelnění. Pulchart:
To je tvůj názor. Se starostkou jsme se dohodli.

Starostka: Diskuse s Michalem proběhla, jak se rozdělí práce, se bude teprve dojednávat. Na
to se musíme sejít osobně.

U paní starostky si ceníní toho, že se zastala svého kolegy, Marka
Beznosky, ale popisovala, že je jeho práce nenahraditelná. Každý je nahraditelný. Mrzí mě, že
si ho vzala jako rukojmího, abychom ho neodvolali. Nelíbí se mi, že si někdo vydíráním bere
občany k tomu, aby nějakým způsobem reagovali. Proč se nezastala i pana Martina Nováka?
Víme to? Předsedající: Vzdal se mandátu. Dále občanka apelovala na slušnost při vyjadřování
na sociálních sítích.

Marek Beznoska: Rozhodnutí bylo paní starostky, k ničemu jsem ji netlačil. Kdyby to
nedopadlo, byl bych rád, aby ona zůstala. Podporoval bych ji i jako občan.

Občanka: Navrhla zřízení nové skupiny na facebooku pouze pro Pchery. aby osoby nemuseli
diskutovat přes skupinu Pchery JINAK. Skupinu založí redaktorka časopisu Pcherák. Do
skupiny jsou zváni všichni.

Občanka pozvala přítomné na Noc kostelů, která se uskuteční dne 28.05.2021.

Občan: Dotázal se k dětskému dni. Marek Beznoska: Uspořádáme ho na konci června a
spojíme to s ukončeníni školy. Začne se na tom pracovat příští týden. Informace budou
zveřejněny.
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Bod 21) Závěr

Předsedající ukončil zasedání obce v 19:30 hodin.

Přílohy zápisu:

O l. prezenční listina
02. informace o konání 5. zasedání Zastupitelstva obce Pcheiy

Zápis byl vyhotoven dne: 28.05.2021

Zapisovatel: Ing. Gabriela Votavová

Ověřovatelé zápi'u'

07, 06 2021
Jan Jerman dne

07, 06. 2021
Ing. Kateřina Mahovsk dne

OZ 06. 2021
Marek Beznoska ne
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